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Hydrodynamic model of neutral pion

Benjamin B. Daytona)

209 S. Hillandale Drive, East Flat Rock, North Carolina 28726-2609, USA

In a groundbreaking article in Physical Review in 1961 it was suggested by Sternglass that the neutral pion consisted of an electron and a positron in a mutual orbit about the center of mass with velocity of magnitude near the speed of light so that the mass is increased by a Lorentz factor of about 274. The present author has developed a hydrodynamic theory of particles and fields, which removes the obvious problem with the Sternglass model that real orbital motion of charges should result in radiation of energy. The hydrodynamic theory explains the stability of the stationary states of atoms without the presence of real orbital motion. The author has calculated the mass of the neutral pion to be 264.07 times the rest mass of the electron in very close agreement with theexperimental value 264.14m0. While the experimental data appear to support the standard model of particles based on quarks and gluons, the same data also can be interpreted to support a model based on the assumption that the only fundamental elementary particles with mass are the electron and the positron. The asymptotic freedom of the partons in deep electron inelastic scattering from nucleons can be accounted for without assuming the existence of quarks and gluons with color charges. Similarly, the strong force is not necessarily due to the interaction of color charges on quarks and gluons, but may be better explained as the relativistic enhancement of the electrostatic attractive force between suitably oriented electrons and positrons in adjacent pions separated by short distances as originally suggested in 1965 by Sternglass. Heavy mesons are not necessarily formed from strange and charmed quarks and their antiparticles, but can be accounted for by the multiple-pion theory of hadrons proposed by Sternglass. A hydrodynamic model of the neutron involving six bound neutral pions and a positive muon and a negative muon (as partons) is presented.

Dans un article révolutionnaire paru en 1961 dans le magazine Physical Review, Stern-glass a suggéré que le méson pi était composé d'un électron et d'un positron ayant une orbite commune autour du centre de la masse disposant d'une vélocité atteignant presque la magnitude de la vitesse de la lumière ce qui fait que la masse est augmentée par un facteur de Lorentz d'environ 274. L'auteur actuel a développé une théorie hydrodynamique des particules et des champs qui élimine le problème évident du modèle de Sternglass affirmant que le véritable mouvement orbital des charges entrainerait une radiation d'énergie. La théorie hydrodynamique explique la stabilité des états stationnaires des atomes sans la présence d'un véritable mouvement orbital. L'auteur a calculé la masse du méson pi neutre comme étant 264,07 fois la masse au repos de l'électron ce qui vient s'accorder de très près avec la valeur expérimentale de 264,14m0. Tandis que les données expérimentales semblent vouloir appuyer le modèle standard des particules basé sur les quarks et les gluons, les mêmes données peuvent aussi être interprétées afin d'appuyer un modèle basé sur l'hypothèse que les seules particules élémentaires fondamentales disposant d'une masse sont l'électron et le positron. La liberté asymptotique des partons dans la diffusion profondément inélastique à partir des nucléons peut être expliquée sans présumer de l'existence des quarks et des gluons avec des charges de couleur. De même, l'interaction nucléaire n'est pas nécessairement provoquée par l'interaction des charges de couleur sur les quarks et les gluons, mais peut être expliquée comme étant l'augmentation relativiste de l'attractivité électrostatique entre les électrons convenablement situés et les positrons des mésons pi séparés par de courtes distances comme cela fut initialement suggéré en 1965 par Sternglass. Les mésons lourds ne sont pas nécessairement formés à partir des quarks étranges et charmes et de leurs antiparticules, mais peuvent être expliqués par la théorie à méson-pi multiple des hadrons proposée par Sternglass. Un modèle hydrodynamique du neutron impliquant six mésons pi neutres liés ainsi qu'un muon positif et un muon négatif (comme partons) est présenté.
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